
تدارك گسترده روس ها براي جام جهاني 2018
قرعه كشي در كاخ كرملين!

روس ها يك س��ال ديگر ميزبان جام جهاني هس��تند و در سال پاياني 
آماده سازي براي باش��كوه رقابت ها، مسئولان روسيه از آمادگي كامل 
اين كشور براي ميزباني خبر مي دهند، مسابقاتي كه خرداد سال 97 با 

شركت 32 تيم در 12 ورزشگاه 11 شهر برگزار خواهد شد. 
    جام جهاني روسيه مشكل امنيتي نخواهد داشت

روسيه تمام تلاش خود را به كار خواهد بس��ت تا ديدارهاي جام جهاني 
2018 در امنيت خوبي برگزار شود. والري گازايف، معاون رئيس كميسيون 
فرهنگ، گردشگري و برنامه هاي جوانان دوماي روسيه با اعلام اين مطلب 
گفت: » امنيت تمامي ش��ركت كنندگان در جام جهاني 2018 روسيه را 
بسيار جدي مي گيريم تا اين رقابت ها در اتمسفر خوب و آرامي برگزار شود. 
از طرف خودمان انتظار همكاري تنگاتنگ با تمامي همكاران جام جهاني و 

كشورهاي مختلفي را كه هواداران شان به روسيه خواهند آمد، داريم.«
   آمادگي روسيه براي ميزباني دو و نيم ميليون هوادار 

خبر ديگر از روس��يه و جام جهاني 2018 حاكي از آن است كه تمامي 
اماكن اقامتي جهت شركت كنندگان در جام جهاني 2018 آماده ميزباني 
هستند. اولگ سافونوف، رئيس آژانس گردشگري فدراسيون روسيه در 
اين رابطه به خبرنگاران گفت: »روسيه آماده پذيرش ميليون ها توريست 
و هواداران فوتبال از سراسر جهان است. در حال حاضر كار ساخت وساز 
بسياري از هتل هاي اقامتي براي جام جهاني 2018 پايان يافته و بسياري 
از شهرهاي ميزبان اين رقابت ها مناطق گردشگري را به توريست ها در 
شعاع 100كيلومتري پيشنهاد مي دهند. « وي اظهار داشت: »تمامي 
هتل هاي در نظر گرفته ش��ده، طبق برنامه تدوين شده مهياي پذيرش 
مهمانان جام جهاني خواهند بود و هيچ ترديدي دراين باره وجود ندارد. 
اين اماكن حتي در زمان فعلي شرايط ميزباني از جام جهاني را دارند و ما 

هيچ مشكلي مشاهده نمي كنيم.«
همچنين مدير بخش مس��افري حمل ونقل ريلي روسيه از  پيش بيني 
جابه جايي بيش از 2 ميليون  و نيم هوادار فوتبال در طول جا م جهاني 
2018 خبر داد. ديمتري پگوف در نشست خبري گفت: » برنامه ريزي 
ما بر اساس جابه جايي 2 ميليون و 600 هزار نفر مسافر و هوادار فوتبال 
در جام جهاني 2018 اس��ت. 100 ايستگاه در 11 ش��هر ميزبان اين 
رقابت ها در اي��ن رابطه فعاليت خواهند كرد و م��ا در حال حاضر روي 
آماده سازي اين ايستگاه ها طبق استانداردهاي موردنظر كار مي كنيم. « 
مدير اجرايي كميته سازماندهي جام جهاني 2018 روسيه از تلاش براي 
برگزاري مراسم قرعه كشي اين رقابت ها در اول ماه دسامبر سال جاري 

ميلادي در كاخ معروف كرملين خبر داد. 
   قرعه كشي در مقر پوتين؟

آلكسي سوروخين، مدير اجرايي اين نهاد به خبرنگاران گفت:» مراسم 
قرعه كشي جام جهاني 2018 روس��يه مهياي برگزاري در ماه نوامبر 
است، اما روس��يه آمادگي انجام مراس��م ديگري را در كاخ كرملين 
به لحاظ پرس��تيژ و موقعيت اين مكان دارد. « سوروخين ادامه داد: 
»قرعه كشي جام جهاني 2018 در روز اول ماه دسامبر سال جاري 
ميلادي ) 10 آذر 1396( در كاخ كرملين برگزار خواهد شد، البته 
سازماندهي اين مراسم در كاخ كرملين بس��يار سخت است، اما 
ارزش برگزاري در چنين مكاني با توجه به نگاه بس��ياري از اهالي 

فوتبال در سراسر جهان دارد. ما تمام تلاش خود را در اين رابطه انجام 
خواهيم داد. نصب تجهيزات لازم براي مراسم قرعه كشي از دو هفته پيش 
از مراسم قرعه كشي آغاز خواهد شد. اين كار فقط مربوط به سالن اجراي 
مراسم نيست و بايد محيط اطراف را نيز براي پخش كنندگان تلويزيوني 
فراهم كنيد كه به اندازه كافي دشوار و سنگين است، البته ما بايد با دولت 
براي برگزاري مراسم قرعه كشي در كرملين به توافق برسيم. معتقديم 

كه برگزاري آن در كاخ كرملين بسيار خوب خواهد بود.«
   بليت هاي ارزان براي روس ها

خبر ديگر از روس��يه حاكي از آن اس��ت ك��ه ويتالي موتك��و، معاون 
 نخست وزير و رئيس فدراس��يون فوتبال روسيه در جمع خبرنگاران از 
تلاش براي افزايش تعداد بليت هاي نوع چهارم در جام جهاني 2018 
خبر داد كه ارزان تر از س��اير بليت هاي تعريف شده براي اين رقابت ها 
هس��تند.  همچنين س��وروخين مدي��ر اجرايي كميته س��ازماندهي 
جام جهاني هم از ت��لاش براي تعيي��ن تعداد بليت هاي ن��وع چهارم 
ديدارهاي جام جهاني 2018 براي هواداران روسي خبر داد كه نسبت 
به ساير بليت هاي تعريف شده از س��وي فيفا ارزان تر هستند. حداقل 
قيمت بليت نوع چهارم 1280 روبل روس��ي )معادل 80 هزار تومان( 
است كه پس از برگزاري مراسم قرعه كش��ي جام جهاني 2018 قابل 

خريداري خواهد بود. 

 انقلاب در واليبال ايران 
با لژيونر شدن ملي پوشان

با حضور ميلاد عبادي پور و جواد معنوي نژاد 
در اروپ��ا، انقلابي در واليب��ال ايران ايجاد 
خواهد شد، هر چند ظرفيت واليبال ايران 
براي حضور در اروپا، قطعاً بيش از دو بازيكن 
اس��ت و معتقدم حداقل هفت يا هش��ت 
بازيكن ايراني مي توانند در باش��گاه هاي 
روسيه و ايتاليا بازي كنند. جواد و ميلاد، 
بازيكناني جوان و در ابتداي راه هس��تند. 
آنها جوانان سالم و ساده اي هستند و بدون 
شك با حضور در اروپا، برد كرده اند. پيشرفت چشمگيري در انتظار اين 
دو بازيكن اس��ت. آنها زندگي و تمرين حرفه اي را تجربه خواهند كرد و 
مي توانند سيستم هاي جديد تمرين را با خود به ايران بياورند كه در آينده 
مي تواند براي واليبال ايران مثمرثمر باش��د. علاوه بر اين، عمر ورزشي 
اين بازيكنان طولاني تر خواهد شد و مي توانند حرفه اي زندگي كنند و با 
زندگي در يك فضاي حرفه اي، سال هاي بيشتري واليبال بازي كنند. آنها 
همچنين مي توانند راه را براي حضور ساير بازيكنان ايراني در ليگ هاي 
اروپايي باز كنند، مربيان تيم هاي اروپايي با ديدن كيفيت اين دو بازيكن 
متوجه مي شوند كه كيفيت بازيكنان ايراني واقعاً بالاست و درخشش اين 
بازيكنان سبب مي شود تا باشگاه هاي اروپايي، نگاه ويژه اي روي ايراني ها 
داشته باشند. مثل من كه زمينه ورود سعيد رضايي را در ايتاليا مهيا كردم 
و سبب شد تا پس از من، راه براي بقيه واليباليست هاي ايراني باز شود. 
من 22 ساله بودم كه به ايتاليا رفتم و همان س��ال 20 هزار دلار گرفتم 
كه معادل 15 ميليون تومان بود. از اين مبلغ حدود 4 ميليون تومان به 
باشگاه من در ايران رس��يد و در مجموع 10 ميليون براي من باقي ماند. 
اين در حالي بود كه اگر در ايران بازي مي كردم 13 ميليون مي گرفتم كه 
حتي بيشتر از قراردادم در اروپا بود. به هر حال در سال  نخست حضور در 
اروپا، استرس زياد و منافع مالي كمي وجود دارد، ولي اگر بازيكني عملكرد 

خوبي داشته باشد به اعتبار و پول خوبي خواهد رسيد.

به جاي خارجي ها به بازيكنان داخلي بها مي دهيم
سال هاس��ت كه توجه به استعدادهاي 
جوان و نوجوان در فوتب��ال ايران رنگ 
باخته و تيم ها به جاي اس��تعدادپروري 
رو به ج��ذب بازيكنان خارج��ي و بعضاً 
بي كيفيت آورده اند، اما فولاد خوزستان 
جايي است كه فوتبال پايه ها در آن جدي 
گرفته مي ش��ود به طوري كه اين فصل با اس��تفاده از بازيكنان 
جوان، جذب بازيكن خارجي نداشته است. عليرضا اژدري زاده، 
مديرعامل فولاد مي گويد: »در راس��تاي سياس��ت كلان كشور 
بازيكن خارجي نگرفتيم و اي كاش همه باشگاه ها به اين مسئله 
توجه مي كردند، بايد به سمت بازيكن س��ازي برويم و روي پاي 
خودمان بايستيم. اين مسئله شايد در كوتاه مدت لطمه بزند، اما 

در نهايت به سود فوتبالمان خواهد بود.«

 بها دادن به استعداد داخلي 
در سايه اقتصاد مقاومتي

جدي گرفتن پتانس��يل هاي داخلي از جمله مباحث مهمي اس��ت كه 
فوتبال ايران در بي توجهي به آن يد طولايي دارد. اگرچه به كار گرفتن 
بازيكنان اسم و رسم دار كشورمان براي باش��گاه همواره جذابيت هاي 
زيادي داشته تا جايي كه حتي براي به دست آوردن بازيكن مورد نظر 
حاضر به پرداخت دستمزدهاي نجومي هم مي شوند، اما تا حرف از بها 
دادن به جوان ها و كشف استعدادها مي شود، مديران و مربيان ترجيح 
مي دهند بي خيال اين مسئله شوند تا خداي نكرده جايگاه شان به خطر 
نيافتد. از طرفي همين آقايان مس��ئول تاكنون صدها هزار دلار را براي 

هيچ و پوچ به جيب بازيكنان بي كيفيت خارجي ريخته اند!
خواندن اين خبر كه يك تيم ليگ برتري در فوتبال ايران اين ريس��ك را 
پذيرفته و براي عمل به شعار »اقتصاد مقاومتي، توليد و اشتغال« از گرفتن 
بازيكن خارجي خودداري كرده است، كمي عجيب و غيرقابل باور به نظر 
مي رسد. اما خوشبختانه اين خبر صحت دارد و تيم فولاد خوزستان امسال 
بودجه خود را تنها خرج بازيكنان وطني كرده است. در فوتبالي كه با هزار و 
يك معضل دست به گريبان است، جاي اميدواري دارد وقتي مي بينيد هنوز 
هستند برخي باشگاه هايي كه به استعدادهاي ايراني اهميت مي دهند و 
براي فرصت دادن هرچه بيشتر به آنها قيد بازيكنان خارجي را مي زنند. شايد 
برخي ها كمبود بودجه را يكي از دلايل نگرفتن بازيكن خارجي عنوان كنند. 
در اين صورت هم بايد بگوييم كه اگر مديران براي گرفتن بازيكن خارجي 
اراده كنند به هر زحمتي هم كه شده اين كار را انجام مي دهند، حتي اگر به 
قيمت گذاشتن يك بدهي سنگين ديگر روي دوش باشگاه تمام شود. در 
سال هايي كه فوتبال ايران نام حرفه اي را يدك كشيده بسياري از مديران 
باشگاه ها براي راضي نگه داشتن هواداران، رقابت با ساير تيم ها، نتيجه گرايي، 
حفظ جايگاه و حتي تركاندن بمب در فصل نقل و انتقالات با خارجي هاي 
بي كيفيت زيادي قرارداد امضا كرده اند، خارجي هاي كه بعضاً بيمار يا مصدوم 
بودند يا اصلاً حتي شغل شان پرنده فروشي بوده است! همين افراد با چند بار 
نيمكت نشيني و بدون اينكه يك دقيقه به ميدان رفته باشند، دستمزدشان را 
گرفته اند و در برخي موارد نيز علاوه بر مبلغ فوق تيم هاي كشورمان را به حكم 
فيفا نقره داغ هم كرده اند. انصافاً اگر نگاهي به فصول گذشته ليگ برتر مان 
بياندازيم تعداد بازيكنان باكيفيت كارآمدي كه به كشورمان آمده اند، حتي 
به اندازه انگشتان دو دست هم نمي رسد. در حالي كه در همين 16فصل اخير 
تا دلتان بخواهد بازيكن بي كيفيت به اسم بازيكن خارجي از طرف دلالان 
و دست هاي پشت پرده به فوتبال ايران تحميل شده اند. در صورتي كه اگر 
مديران ما اندكي مديريت به خرج مي دادند و فدراسيون فوتبال نيز قوانين 
سفت و س��ختي را براي حضور خارجي ها وضع مي كرد، به اين راحتي ارز 
دولتي خرج بازيكنان به درد نخور نشده بود. علاوه بر بحث اقتصادي، موضوع 

بها دادن به استعدادهاي داخلي نيز مطرح است. 
اصولاً حرف زدن از تيم هاي پايه و كشف نيروهاي مستعد در فوتبال ايران 
معني ندارد. چراكه كمترين توجهات به رده هاي سني مي شود و كمترين 
بودجه به تيم هاي پايه مي رسد. اين همان سوءمديريتي است كه پيشتر از 
آن حرف زديم؛ آقايان مدير اين فرصت را داشتند تا به جاي حيف و ميل 
كردن بودجه هاي دولتي، صنعت��ي و در موارد محدود خصوصي را صرف 
تيم هاي پايه كنند، بازيكنان مستعد را از سنين كم پرورش مي دادند تا در 
موقعيتي ايده آل حاصل تلاش و برنامه ريزي خود را در ليگ برتر ببينند. 
اين همان برنامه اي است كه باشگاه هاي بزرگ فوتبال دنيا سال هاست آن 
را دنبال مي كنند و ليونل مسي تنها يك نمونه از پديده هايي است كه در 
تيم هاي پايه به ستاره اي بي رقيب مبدل شد. با توجه به چالش هاي فوتبال 
ايران مقايسه باشگاه هاي خود با باش��گاهي چون بارسا خنده دار به نظر 
مي رسد، اما در عين حال اين انتظار مي رود كه مسئولان و مديران اين رشته 
پرهياهو با الگوبرداريي از مديريت موفق فوتبال اروپا آهس��ته آهسته در 
مسير مديريت حرفه اي گام بردارند. بدون شك رسيدن به وضعيت مطلوب 
نيازمند صبر، حوصله و برنامه ريزي بلند مدت خواهد بود. اگر به همان اندازه 
كه به حرفه اي شدن ليگ فوتبال مان افتخار مي كنيم، به همان اندازه نيز 
به بها دادن به نيروهاي جوان ايراني اهميت دهيم و اسكناس هاي بي زبان 
را خرج خارجي هاي بي كيفيت نكنيم، قطعاً فوتبال به رشته  اي پيشگام در 

عمل به اقتصاد مقاومتي در ورزش تبديل خواهد شد.

فص�ل 2017 ليگ هاي اروپايي ب�راي هواداران 
واليبال ايران مي تواند جذاب تر از سال هاي قبل 
باش�د، حضور محمد جواد معنوي نژاد در ليگ 
ايتاليا و ميلاد عبادي پور در ليگ لهستان، سبب 
شده تا پس از سعيد معروف كه سه سال پيش در 
زنيت كازان روسيه بازي مي كرد، بار ديگر دو ليگ 
معتبر واليبال دنيا شاهد حضور ايراني ها باشد و 
واليبال دوست هاي كشورمان با هيجان، پيگير 
اخبار دو لژيون�ر جوان تيم ملي ايران باش�ند. 
»چرا به اروپا نمي روند؟ پيشنهاد ندارند يا خودشان 
نمي خواهند بروند؟« س��ؤالاتي از اين دس��ت در 
شش سال گذش��ته كه واليبال سري بين غول ها 
دنيا بلن��د كرده، زياد بي��ن ه��واداران واليبال رد 
و بدل شده، درخش��ش ملي پوش��ان واليبال در 
سال هاي اخير سبب ش��ده بود تا خيلي ها منتظر 
حضور واليباليست هاي ايراني در ليگ هاي معتبر 
اروپايي باشند. با اين حال سعيد معروف تنها لژيونر 

واليبال در شش س��ال گذش��ته بود كه زمستان 
93 به زنيت كازان روس��يه پيوست، اما تنها بعد از 
چند ماه دوباره به ليگ ايران برگشت. البته رسيدن 
به پاسخ اين س��ؤال خيلي هم سخت نبود و همه 
چيز در پول خلاصه مي ش��ود:  » ملي پوشان ايران 
هيچ تمايلي براي بازي در خارج از كش��ور ندارند، 
چون قراردادهاي بسيار خوبي در ايران مي بندند. 
قرارداد بازيكنان مطرح واليبال ايران، دو يا سه برابر 
مبلغي اس��ت كه مي توانند از باشگاه هاي اروپايي 
بگيرند. هرچند باشگاه هاي ايراني، سيستم تمرين 
پيشرفته اي دارند كه نشئت گرفته از ليگ سطح 
بالاي آنهاس��ت. با اين حال من معتقدم آنها بايد 
حداقل يك بار بازي در ليگ هاي خارجي را تجربه 
كنند، چون براي پيشرفت آنها لازم است. بازيكنان 
ايراني با حضور در ليگ هاي خارجي، تجربه بسيار 
گران بهايي كسب خواهند كرد. آنها با روش هاي 
نوين و متفاوت تمرين آشنا مي شوند و ياد مي گيرند 

چطور در شرايط بحراني و پيچيده بازي، مشكل تيم 
را حل كنند. معتقدم بازيكنان ايراني تا وقتي كه 

فقط به فكر پول  باشند، پيشرفت نمي كنند.«
 همين نگاه مالي و نه فني به آينده واليبالي شان 
از سوي ملي پوشان سبب ش��ده تا خيلي از آنها 
به رغم داش��تن پيش��نهادهاي خارجي، ترجيح 
دهند در ليگ ايران ب��ازي كنند. به خصوص كه 
در سال هاي گذشته قراردادهاي واليبال در ايران 
رشد خيره كننده داشته و واليباليست ها هم مانند 
فوتباليست ها به باشگاه ميلياردي ها پيوسته اند 
تا به اين خاطر كمتر ملي پوش��ي راغب شود تا از 
قرارداد ميلياردي كه در ايران مي گيرند، بگذرند. 
همين مسئله ش��ايد سبب ش��ده تا محمدرضا 
داورزني در مراسم افتتاحيه دوره يكسان سازي 
روش تدريس در دوره هاي مربيگري كه پنج شنبه 
برگزار شد، به صورت غير مستقيم خواهان تغيير 
نوع نگاه بازيكنان براي پيش��رفت شود: »تغيير 

رفتار و دي��دگاه مربيان و بازيكن��ان، اصلي مهم 
براي پيشرفت واليبال ايران و قرار گرفتن در زمره 

برترين هاي جهان است.«
    

با اين حال به نظر مي رسد محمد جواد معنوي نژاد 
و ميلاد عبادي پ��ور دو بازيكن ج��وان تيم ملي 
بر خ��لاف س��تاره هاي واليبال دور پ��ول را خط 
كش��يده اند و براي پيش��رفت و يادگيري راهي 
تيم هاي اروپايي ش��ده اند تا پس از سه س��ال بار 
ديگر، ايران در ليگ هاي معتبر اروپا لژيونر داشته 
باشد. ميلاد عبادي پور، ملي پوش بانك سرمايه 
فصل آينده در ليگ لهستان و تيم اسكرابوهاتوف 
بازي خواهد كرد. دريافت كننده قدرتي تيم ملي 
واليبال، اولي��ن بازيكن ايراني ن��ام گرفت كه در 
ليگ لهس��تان بازي مي كن��د. عبادي پور پس از 
پايان رقابت هاي جام قهرمانان قاره ها كه شهريور 
در ژاپن برگزار مي ش��ود به لهستان مي رود تا در 
ليگ اين كشور كه از مهر آغاز مي شود در تركيب 
تيم جديدش به ميدان ب��رود. عبادي پور درباره 
حضورش در لهستان گفته است: »مبلغ قراردادم 
با باشگاه اسكرا بلخاتوف كمتر از قراردادي است 
كه پارسال با باشگاه بانك سرمايه بسته بودم، اما 
به خاطر پيشرفت، حاضر شدم از پول صرف نظر 
كنم. مي خواستم حداقل براي يك بار هم كه شده 

حضور در يك ليگ اروپايي را آزمايش كنم.«
محمد جواد معنوي نژاد هم دومين لژيونر واليبال 
اي��ران در فصل 2017 اس��ت، پدي��ده ايران در 
رقابت هاي ليگ جهاني كه به تيم ايتاليايي ورونا 
پيوسته اس��ت و فصل آينده در اين ليگ معتبر 
توپ خواهد زد. معنوي نژاد پس از بهنام محمودي 
و سعيد رضايي، سومين لژيونر كشورمان در ايتاليا 
است. دريافت كننده جوان واليبال كشورمان هم 
مانند عبادي پ��ور مي گويد پيش��رفت را به پول 
ترجيح داده اشت: » اگر براي حضور در ليگ پول 
برايم مهم بود به هيچ عنوان از ايران نمي رفتم، 
مي خواهم با حض��ور در ليگ باش��گاهي ايتاليا 
سطح كارم را از نظر فني بالا ببرم. ترجيح مي دهم 
بيشتر ياد بگيرم و تجربه هاي متفاوت تري را به 
واسطه حضور در ايتاليا و بازي با تيم ها و بازيكنان 
بزرگ بدست بياورم. با وجود اينكه بازيكن جواني 
هستم، اما اين شانس خوب براي من به وجود آمد 
تا بتوانم در يكي از ليگ هاي معتبر دنيا بازي كنم 

و تجربه كسب كنم.« 

13 |  1438 ش��وال   20  |  1396 تي��ر   24 | روزنامه جوان |  شماره 5137ش��نبه 

  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

اولتيماتوم كريمي به نفتي ها
نف��ت ته��ران همچن��ان با مش��كلات 
عديده اي روبه رو است، مسئولان باشگاه 
چندان اط��راف تيم حاضر نمي ش��وند 
و همين مس��ئله نگراني هاي��ي را براي 
بازيكنان در خص��وص تعهدات مالي به 
وجود آورده، مسئله اي كه حالا اعتراض 
علي كريمي، سرمربي جديد اين تيم را نيز به دنبال داشته است. 
كريمي مي گويد: »اين تيم تا چند روز ديگر بايد در س��وپرجام 
مقابل پرس��پوليس بازي كند، اما هنوز تكليف بازيكنان روشن 
نيس��ت. همين جا اعلام مي كنم اگر تا يك ش��نبه تكليف تيم و 
بازيكنان روشن نشود قطعاً از روز دوش��نبه در تمرينات حاضر 
نمي ش��وم و باش��گاه مي تواند به دنبال گزين��ه جديدي براي 

سرمربيگري باشد.«

آزمون با شماره 33 به كازان بازگشت
سردار آزمون در روسيه ماندني شد و فصل 
آينده در روبين كازان توپ خواهد زد. آزمون 
مهاجم جوان و خوش آتيه فوتبال كشورمان 
با وجود تمام ش��ايعاتي ك��ه پيرامون وي 
در خصوص حض��ورش در تيم هايي مثل 
لاتزيوي ايتاليا منتش��ر ش��ده بود، ديروز 
سرانجام با باشگاه روبين كازان روسيه قراردادش را رسمي كرد تا به 
اين ترتيب به جمع كازاني ها بازگشته باشد. آزمون يك سال ديگر با 
روبين كازان قرارداد دارد و در ادامه با شماره 33 اين تيم را همراهي 
خواهد كرد. نكته جالب اينكه بسياري از روزنامه هاي ايتاليايي و حتي 
تركيه اي اعلام كرده بودند، اين بازيكن از كازان جدا خواهد شد. آزمون 
فصل گذشته يك سال را به صورت قرضي در روستوف بازي كرده بود، 

اما با بازگشت برديف به كازان اين بازيكن هم به اين تيم بازگشت. 

بهنام محمودي

كارشناس واليبال

پايان دور اول مذاكرات ايران و عربستان در سوئيس 
دور اول مذاكرات نمايندگان فوتبال ايران و عربس��تان كه براي حضور 
در نشست حل اختلاف راهي لوزان سوئيس شده بودند، پنج شنبه در 
دادگاه CAS برگزار شد. نتايج اين مذاكرات كه محرمانه است، از سوي 
مسئولان امر اعلام خواهد شد. دور دوم مذاكرات هم برگزار مي شود تا 

نتيجه اي از اين مذاكرات حاصل شود. 
------------------------------------------------------------
ناكامي واليبال ساحلي از صعود به جمع هشت تيم جهان

تيم   ملي الف واليبال ساحلي زير 21 سال ايران با شكست دو  بر  يك برابر لتوني 
در مرحله يك هشتم نهايي از صعود به جمع هشت تيم برتر جهان بازماند. تيم  
ايران كه با تركيب جواد فيروزپور و عليرضا آقاجاني پس از پيروزي دو بر يك 
برابر ايتاليا براي نخستين بار به مرحله يك هشتم نهايي جهان صعود كرده بود، 
در اين مرحله با قبول شكست برابر لتوني نتوانست جواز صعود به جمع هشت 
تيم برتر جهان را كسب كند. تيم ملي زير 21 سال ايران با صعود به مرحله 

يك هشتم پاياني بهترين نتيجه تاريخ واليبال ساحلي ايران را رقم زد. 
------------------------------------------------------------

انگيزه زياد ملي پوشان براي جهاني شدن
عادل غلامي، سرعتي زن تيم ملي واليبال ايران انگيزه ملي پوشان را براي 
موفقيت در مس��ابقات انتخابي جهان زياد خواند: »رقابت هاي انتخابي 
جهان نسبت به سال هاي گذشته سخت تر شده است. حريفان ما همان 
تيم هايي هستند كه در رده بندي آسيايي جايگاه خوبي دارند. بازي هاي 
سختي خواهيم داشت، اما اميدوارم شرايط براي ما خوب شود و بتوانيم به 
رقابت هاي جهاني صعود كنيم. در حال حاضر بازيكن مصدومي هم نداريم 

و تمام بازيكنان با انگيزه در تمرينات حضور دارند.«

دنيا حيدري

شيوا نوروزي
به بهانه حضور معنوي نژاد و عبادي پور در ليگ هاي واليبال اروپا

پيشرفت را به پول ليگ ايران ترجيح دادند

كودكاني كه عاشق ورزش اند اما... 
»كودكان كار« يكي از اقشار آسيب پذير جامعه هستند كه در سال هاي گذشته 
افراد و گروه هاي مختلفي براي كمك به آنها اقداماتي را انجام داده اند. هرچند 
كه بسياري از اين كمك ها چيزي جز جنجال هاي رس��انه اي و هياهوهاي 
بي ثمر نيستند، اما دلسوزي برخي از اهالي ورزش نتيجه داده است و همه ساله 
مسابقاتي تحت عنوان مسابقات ورزشي كودكان كار برگزار مي شود. دومين 
دوره اين رقابت ها فرصت خوبي بود تا تعدادي از اين كودكان استعدادهاي خود 
را در ورزشگاه دستگردي به نمايش بگذارند و اميدوار باشند مسئولان براي 
حل اين معضل اجتماعي چاره اي بينديشند. فراموش نكنيم كه كودكاني كه به 
اجبار و برخلاف قانون كار مي كنند عاشق زندگي، تحصيل و ورزش هستند. 

تيم كاراته نوجوانان و جوانان ايران     كاراته
با كس�ب 10 مدال طلا، چهار نقره و 
ش�ش برن�ز مقتدران�ه ب�ر س�كوي قهرماني آس�يا ايس�تاد.

شانزدهمين دوره مسابقات كاراته قهرماني آسيا به ميزباني قزاقستان 
از پنج شنبه آغاز و با درخش��ش فوق تصور كاراته كاهاي رده هاي پايه 
ايران پيگيري شد. نوجوانان و جوانان كاراته ايران در دو بخش آقايان 
و بانوان در رده هاي تيمي و انفرادي چنان خوش درخشيدند كه جاي 
هيچ حرفي براي رقباي خود باقي نگذاش��تند. طلايي هاي كشورمان 
در اين دو رده عبارتند از: حس��ين خدري، عرف��ان داوودي و كامران 
بصيري. در نوجوانان و تيم هاي كاتاي دختران و پسران؛ حديثه جمالي، 
محمدرضا مرادي، باربد صداقت، فاطمه سعادتي و سيدعلي كريمي در 
جوانان. كاراته كاهاي نقره اي ايران در رده نوجوانان: سيدمجيد وكيلي 
و در رده جوانان مجيد نيكوهمت، ليلا برجعلي و مينا يوسفي هستند و 

ملي پوشاني كه مدال برنز به گردن آويختند را زينب السادات حسيني، 
پوريا اقدسي، اميرحسين بيگدلي، حديث طالبي در نوجوانان و احمدرضا 
محمودي و مينا حيدري در جوانان تشكيل مي دهند. لازم به ذكر است 

پس از ملي پوشان شايسته ايران، ژاپن با شش طلا، چهار نقره و شش 
برنز دوم شد و قزاقستان ميزبان با كسب شش طلا، دو نقره و چهار برنز 
بر سكوي سوم ايستاد. تيم هاي اندونزي، مالزي، عربستان، ازبكستان 
به ترتيب در رتبه هاي بعدي قرار گرفتند.  اين رقابت ها با حضور 660 
كارته كا در حال برگزاري است و از صبح امروز رقابت در بخش بزرگسالان 
آغاز مي شود، جايي كه كاراته كاهاي ايران در تلاش هستند تا عنوان 
نايب قهرماني دوره گذشته خود را به قهرماني قاره كهن تبديل كنند. 
ديروز در مسابقات رده هاي اميد هم كاراته كاران  ايران با كسب شش 
مدال طلا، چهار نقره و دو برنز به كار خود پايان دادند. براي كاراته كاهاي 
اميد ايران رحيمي نژاد، الياس محمدزاده، فاطمه صادقي، شبنم و شقايق 
واحدي و آويشن باقري مدال طلا به دست آوردند. مهدي قرار زاده، سارا 
بهمن يار، الياس اباذري و اميربهادر تدين نقره گرفتند و علي مسكيني و 

امير حسيني هم به نشان برنز آسيا دست پيدا كردند.

قدرت نمايي نوجوانان و جوانان كاراته ايران در آسيا

سعيد احمديان
   گزارش

فريدون حسن
  منهاي فوتبال

خط هم بخورم اعتراض نمي كنم
حس��ن رحيمي، كش��تي گير آزادكار 57 كيلوگرم كش��ورمان بدون ترديد يكي از 
بهترين هاي اين وزن محس��وب مي ش��ود، اما غيبت او به دلي��ل مصدوميت در 
رقابت هاي انتخابي تيم ملي باعث شده تا حضور او در رقابت هاي جهاني پاريس در 
هاله اي از ابهام قرار داشته باشد. شنيده ها حاكي از آن است كه شوراي فني قرار است 
در اين خصوص تصميم نهايي را بگيرد. رحيمي كه اين روزها مراحل آماده سازي 
خود بعد از مصدوميت را پشت سر مي گذارد، مي گويد: »هر تصميمي كه كادر فني، 
شوراي فني و رئيس فدراسيون بگيرند، تابع هستم. ان شاءالله اتفاقات خوبي بيفتد 
و من بتوانم در مسابقات جهاني كشتي بگيرم، اميدوارم براي حضور 

در مسابقات انتخابي پيش رو مشكلي نداشته باشم، اگر نتوانم در 
مسابقات حاضر شوم و شوراي فني روي اسمم خط كشيد، 
اعتراضي نمي كنم، اما اميدوارم و تمام سعي خود را مي كنم 

تا به مسابقات فرانسه برسم.« آزادكار 57 كيلوي ايران 
در ادامه گفت: »من احترام خاصي براي پيشكسوتان 
قائلم. همين جا اعلام مي كنم هر نقل قولي از من عليه 
آنها كذب محض است. آقاي برزگر و آقاي جوادي دو 
اسطوره كشتي ايران هس��تند و اگر به من سيلي هم 

بزنند من سرم را بالا نمي آورم.«

تيراندازي 11 ماه متوقف بوده است
بانوي اول تيراندازي ايران است و خوب مي داند اين رشته مدال آور با چه مشكلاتي 
دست به گريبان است. خوب مي داند هيچ تيراندازي با تمرين خشك و بدون فشنگ 
به موفقيت كامل دست پيدا نمي كند و خوب مي داند بلاتكليفي فدراسيون تأثير 
مستقيمي روي آماده سازي تيم ملي دارد. الهه احمدي مي گويد: »بعد از المپيك 
ريو به المپيك توكيو فكر مي كنم، برنامه ريزي هم كرده ام، اما فقط خواست من 
مهم نيست، ما مشكلاتي داريم كه هنوز حل نشده است. اميدوارم تمام كساني كه 
مي توانند اين مسائل را حل كنند جلو بيايند، چراكه عمر ورزشكار است كه در 
اين مسير تلف مي شود. تيراندازي 11 ماه متوقف بوده است، نمي خواهم 
منفي بافي كنم و بگويم حركتي رو به عقب داشته است، اما هرچه كه 
داشتيم از فدراسيون گذشته بوده و نمي توانيم آنها را مقصر بدانيم، 
اما مشكلاتي كه به وجود آمده باعث شده تا شرايط ورزشكاران 
المپيكي رشته ما ويژه نباش��د. نبايد نيروي جواني را ناديده 
گرفت. درست است كه در تيراندازي سن مهم نيست، ولي من 
از ثانيه هايي كه مي گذرد، دلهره دارم، مي خواهم مسئولان 
اين  نگراني را درك كنند و اميدوارم همه چيز درست شود. 
اگر مي خواهيم تيران��دازي در المپيك مدال بگيرد بايد به 

مشكلاتش و به ويژه جوانگرايي رسيدگي كنيم.«


